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Èinnost obce Chyšky

Aktuality Kalendáø obce

Vážení spoluobèané, vzhledem k tomu, že 
od vydání minulého èísla našeho obèasní-
ku uplynuly více než dva mìsíce, ráda bych 
Vás seznámila s tím, co se v naší obci v této 
dobì podaøilo dokonèit, jaké akce máme 
rozpracované a které teprve pøipravujeme. 

V uplynulém období byla dokonèena jedna 
z velkých akcí, kterou byla výstavba zá-
zemí pro fotbalové a multifunkèní høištì, 
výstavba nového multifunkèního høištì 
a nakonec i výstavba pøístupové komuni-
kace ke høišti i zázemí. Tato akce se zaèala 
pøipravovat ještì v minulém volebním ob-
dobí. V listopadu roku 2020 dali zastupi-
telé tomuto zámìru zelenou. Pøíprava byla 
trochu složitìjší, než u jiných akcí. Nejpr-
ve bylo nutné vypoøádat vlastnické vztahy, 
protože pozemek, na kterém se budovalo, 
byl obce pouze èásteènì. 51% podíl vlast-
nilo Zemìdìlské družstvo Chyšky. Díky 
jeho vstøícnosti pozemek smìnit, bylo za-
dáno geometrické zamìøení, vypracování 
znaleckých posudkù na cenu pozemkù 
a v bøeznu 2022 došlo k vypoøádání, aby-
chom mohli zahájit práce a pøedevším 
žádat o dotaèní podporu této akce. Byla 
také zadána studie, výsledkem které byly 
dvì varianty provedení objektu zázemí. 
Pøedcházela tomu diskuse o tom, jestli 
budovat nové zázemí pro multifunkèní høi-
štì a stávající kabiny pouze opravit nebo 
stávající kabiny opravit a rozšíøit tak, aby 
mohly sloužit pro obì høištì. Nakonec stu-
die zpracovávala variantu opravy a rozší-
øení stávajícího zázemí. Studii vypracoval 
Ing. Jakub Vodièka Beneš. O tom, kterou 
z navržených variant necháme projektovì 
zpracovat rozhodovalo zastupitelstvo obce 
v dubnu 2021. Zpracovatelem projektu byl 
v èervnu 2022 vybrán Ing. Petr Èerný a ten 
vypracoval projektovou dokumentaci, kte-
rá byla rozdìlena na tøi stavební objekty – 
SO 01 - Zázemí, SO 02 – Víceúèelové høištì 
a SO 03 - Pøístupová komunikace.

Pátého dubna 2023 bylo schváleno vy-
psání výbìrového øízení na objekt SO 01 
– Zázemí. Zvítìzila v nìm fi rma INTESTA 
CZ s.r.o. z Písku, která se práce zhostila 
velmi dobøe a výsledkem je budova, kte-
rá je èásteènì zrekonstruovaná a èásteè-
ná nová, pøistavìná k budovì stávající. 
V budovì jsou celkem ètyøi šatny pro hrá-
èe, sociální zaøízení pro hráèe, sestávající 
z toalet a sprch, samostatná šatna se soci-
álním zázemím pro rozhodèí, toalety pro 
obsluhu, spoleèenská místnost pro poseze-
ní a terasa. Na východní stranì budovy je 
vstup do toalet pro handicapované obèa-
ny, na severní stranì je garáž pro usklad-
nìní techniky a na jižní stranì je vstup do 
úpravny vody, která je osazena celkem 
složitou technologií, která upravuje vodu 
z vrtu, aby splòovala všechny hygienické 
parametry. Celkový fi nanèní výdaj na tuto 
akci èinil 10 742 542,86 Kè. 

Na tom, aby budova dostala souèasnou 
podobu, se podílela øada øemeslníkù 
a technikù. Kromì projektantù se na 
vzhledu budovy podílela architektka Ing. 
Petra Šmejkalová, která navrhla neje-
nom fasádu budovy, ale také její zaøízení. 
Ve výbìrovém øízení, které bylo vypsáno 

v kvìtnu letošního roku byla vybrána fi r-
ma Martin Øíha z Milevska. Výsledkem její 
práce je nábytek ve všech místnostech zá-
zemí za cenu 959 035,11 Kè.  Pan Jelen 
z Milevska vytvoøil na stìnách chodby zá-
zemí malby fotbalistù v nadživotní velikos-
ti, které ozvláštnily prostor.

 V øíjnu roku 2023 byl schválen výsledek 
výbìrového øízení na objekt SO 02 – Ví-
ceúèelové høištì. Zvítìzila v nìm fi rma 
StavoSport z Fryštáku, která se pustila do 
práce v kvìtnu letošního roku. Poté, co se 
zhostila zemních prací, které nebyly úplnì 
jednoduché vzhledem k podloží a zejména 
k potøebì dùkladného odvodnìní terénu, 
zaèala stavba velmi rychle vyrùstat a byla 
dokonèena již v srpnu. Celkový náklad na 
provedení akce èinil 4 929 481,20 Kè. 

Další akcí, která byla již úspìšnì dokon-
èena je rekonstrukce kanceláøí Obecního 
úøadu v Chyškách. Stavební práce prová-
dìla fi rma KAVAS z Tábora a práce byly 
již dokonèeny. Práce zahrnují opravu elek-
troinstalace, kompletní opravu štukování, 
výmìnu podlahové krytiny. Opraveny byly 
všechny kanceláøe a také místnost matri-
ky, která slouží jako pøípravna pro rùzné 
obøady v obøadní síni. Práce byly provede-
ny nákladem 957 448,49 Kè. V souèasné 
dobì èekáme na dokonèení vybavení míst-
ností nábytkem a instalaci poèítaèové sítì, 
abychom mohli obèany pøivítat v nových 
kanceláøích. Ve výbìrovém øízení na vy-
bavení kanceláøí zvítìzila fi rma Ladislav 
Štván z Chyšek a práce by mìla provést do 
konce øíjna 2024.

V èervenci byla schválena dvì výbìrová 
øízení. V prvním byla soutìžena fi rma na 
zhotovení pøístupové komunikace k víceú-
èelovému høišti a zázemí høišś a v druhém 
byla soutìžena fi rma na opravu místní 
komunikace v Nosetínì ke Smrtkovùm. 
V obou výbìrových øízeních zvítìzila fi r-
ma STRABAG Silnice a.s.. Obì akce byly 
již dokonèeny. Pøístupová komunikace 
ke høišti nákladem 1 647 695,85 Kè, 
místní komunikace v Nosetínì nákladem 
1 303 750,47 Kè.

Nìkteré akce stále ještì probíhají. K nim 
patøí pøedevším velká akce Zateplení dvou 
bytových domù èp. 110 a 111 v Chyškách. 
Práce ještì stále probíhají. Byla vymìnìna 
støecha na obou domech, proveden rozvod 
kabelù pro internetový a televizní pøíjem 
po jižních stìnách domù. Provedeny byly 
fasády na obou domech. V bytovém domì 
èp. 110 byla provedena izolace stropù 
v prostorech sklepù a kotelny a venku 
byl dokonèen okapový chodníèek. Bytový 
dùm èp. 110 je tak prakticky dokonèen 
a v domì èp. 111 zbývá provést izola-
ci stropù ve sklepì a kotelnì a okapový 
chodníèek kolem domu. Termín dokonèe-
ní prací je konec øíjna a vìøím, že tento ter-
mín bude fi rmou dodržen. Práce provádí 
fi rma HORA s.r.o. z Chýnova. Bohužel se již 
letos nepodaøí opravit chodníky kolem by-
tových domù. Tyto práce nebyly obsahem 
zadání, ale v prùbìhu akce vyšlo najevo, 
že by bylo dobré je udìlat. Na tyto práce 
bude muset být vypsáno samostatné výbì-

rové øízení a k realizace tak dojde nejdøíve 
na jaøe pøíštího roku.

V souèasné dobì probíhá oprava šatny 
v Kulturním domì v Chyškách. Dosud to 
byla velmi chladná místnost, ve které se 
objevovala plíseò. Pøi realizaci místnosti 
baru byl i do této místnosti osazen radiátor 
ústøedního vytápìní. Nyní bude provedena 
nová elektroinstalace, sníženy stropy a ty 
budou izolovány. V místnosti bude také 
položena nová dlažba. Vìøím, že pro ob-
sluhu šatny pøi rùzných akcích bude pobyt 
v šatnì pøíjemnìjší, než doposud.

V minulém èísle jsem Vás informovala 
o tom, že v Ratiboøi byla dokonèena hasiè-
ská zbrojnice. V souèasné dobì už zbroj-
nice zaèala sloužit místnímu hasièskému 
sboru, který se do ní pøestìhoval ze staré 
hasièské zbrojnice. Ta je tedy prázdná 
a do budoucna bude tøeba ji opravit a najít 
pro ni využití.

V následujících mìsících bude provedena 
rekonstrukce elektrického vedení v èásti 
Nové Vsi, v rámci níž budou instalovány 
nové sloupy a na nich nová svítidla veøej-
ného osvìtlení. Svítidla budou vymìnìna 
také v Záluží, a to s ohledem na úsporu 
elektrické energie. Vìøíme, že fi rma EG.D. 
bude postupnì ukládat vedení elektrické 
energie do zemì i v dalších osadách a my 
budeme mít možnost pokraèovat v sou-
èinnosti s ní v rekonstrukcích veøejného 
osvìtlení. To staré je èasto poruchové 
a také znaènì neekonomické. 

Mnoho akcí je v souèasné dobì ve fázi 
pøíprav a tvorby projektové dokumentace. 

Bez ní totiž nelze akce realizovat a nelze 
ani vypsat výbìrové øízení na zhotovitele.  
Pro nìj je totiž nutné mít projekt a pøede-
vším výkaz výmìr, který fi rmy naceòují. 
Projekt se v souèasné dobì zpracovává na 
místní komunikaci na Hrachovì od køižo-
vatky ke Koláøovùm. Ve fázi zpracování je 
také projekt na výstavbu výtahu k budovì 
Mateøské školy v Chyškách a zateplení bu-
dovy Mateøské školy v Chyškách. Tyto dvì 
akce spolu budou souviset. V rámci nich 
bude také provedena rekonstrukce vstupu 
do budovy školky. Projektant Petr Èerný 
zpracovává projektovou dokumentaci na 
plot kolem základní školy a v plánu je také 
oprava schodištì pøed školní kuchyní. 
Toto schodištì se rozpadá a bude nutná 
jeho demolice a výstavba schodištì no-
vého. Projekt se zpracovává na zateplení 
budovy èp. 78 v Chyškách, na opravu sálu 
v Kulturním domì v Kvìtuši a na opravu 
kaplièky v Kvìtuši. Projekt se zpracová-
vá rovnìž na ozelenìní prostoru kolem 
fotbalového a víceúèelového høištì, který 
bude osazen také herními prvky pro dìti 
a také projekt na rekonstrukci parèíku 
pøed kulturním domem v Chyškách. Roz-
bíhá se také pøíprava na rekonstrukci sta-
rého zdravotního støediska v Chyškách. 
V souèasné dobì èekáme na nabídku pro-
jektanta na vypracování studie na tuto vel-
kou rekonstrukci, kterou by mìlo vznik-
nout celkem sedm bytù. Nìkteré z nich 
by mìly být bezbarierové a mohly by tak 
sloužit seniorùm. 

Stanislava Hejnová – starostka obce

Od 1. 8. 2024 nastoupila do našeho ko-
lektivu na Obecním úøadu v Chyškách 
Bc. Bohdana Šimáková, která má ve své 
pùsobnosti chod knihovny a zároveò by-
tové hospodáøství naší obce. Nájemníci 
obecních bytù se tak v pøípadì potøeby 
mohou obracet na paní Šimákovou na 
telefonním èísle 725/925 576 nebo 
knihovna@chysky.cz.

Pro rok 2025 pøipravujeme opìt stolní 
kalendáø naší obce. V souèasné dobì jsou 
podklady pro nìj již zkompletované a pøe-
dané grafi kovi. 

Kalendáø by mìl být v krátké dobì v tis-
ku a tedy krátce nato pøipraven k prodeji. 
O tom, že je kalendáø k disposici budete 
informováni.

Sbor dobrovolných hasičů Chyšky 
si Vás dovoluje pozvat na 

POSVÍCENSKÉ 
POSEZENÍ

kdy k tanci a poslechu bude hrát 
jihočeská dechová kapela  

  MALÁ MUZIKA NAUŠE PEPÍKA  
CHYŠKY - KULTURNÍ DŮM                               

  neděle 17. listopadu 2024
 od 14:00 hod. do 18:00 hod. 
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Posezení s našimi dùchodci

Chyšeètí ochotníci

Hasièi hlídali vodu

Poslední lístky do divadla

Hasièské sbory naší obce 
se hezky starají o své zbrojnice

Nasvìcení vánoèního stromeèku 
na farské zahradì v Chyškách

Tradièní posezení s dùchodci se uskuteèni-
lo v pátek 4. øíjna 2024 v podveèer  v sále 
Kulturního domu v Chyškách. Tentokrát to 
bylo setkání jubilejní – desáté a opìt pod 
záštitou èlenù zastupitelstva obce. 

Pøípravy na tuto akci jsou velké. Nalézt 
vhodný termín, zajistit atraktivní kulturní 

program, obèerstvení, pøipravit zázemí 
a výzdobu kulturního domu nebo pøedání 
pozvánek na tu akci není vždy úplnì jed-
noduché, èasovì nároèné, ale žádný pro-
blém pro obecní zastupitelstvo. Úèast na 
setkání potvrdilo 154 pozvaných, ve sku-
teènosti jich dorazilo 123.

Krátce po 17. hodinì všechny pøítomné 
pøivítala starostka obce Stanislava Hejno-
vá a vyjádøila velikou radost nad tím, že 
se zde mùžeme opìt všichni sejít, spoleè-
nì poveèeøet a pøíjemnì si popovídat. Po 
spoleèném pøípitku se rozdávala veèeøe, 
tentokrát roláda s bramborovým salátem. 
Pozdìji nechybìl ani malý dezert ke kávì.

O pøíjemnou atmosféru a hudební dopro-
vod se postarala malá dechová hudba 

Naši milí diváci,

urèitì už netrpìlivì oèekáváte, s èím vás 
chyšeètí ochotníci zase pøekvapí. Sice ne-
víme, zda vybraná hra bude pøíjemným  
pøekvapením,ale nás zaujala a tak se za-
èneme zase scházet k nácviku a budeme 
se pilnì uèit. Sešli jsme se na konci prázd-
nin, zavzpomínali na naše odehrané hry 
a hodnì jsme se nasmáli.  Vybrali jsme 
ponìkud kratší hru, protože pøedcházejí-
cí hra se zpìvy a vìtším množstvím hercù 
byla nároènìjší. Navíc nemùžeme poèítat 
se všemi  našimi mladými kolegy, proto-
že zaèínají studovat vysoké školy a èasu 
budou mít ménì. Ale nemusíte se obávat, 

Hasièské zbrojnice, jinak øeèeno hasièár-
ny, jsou pro hasièe jednotlivých sborù zá-
kladnou, kde je uložena veškerá technika 
a konají se zde rùzná setkání a schùze. 
V rámci hasièského okrsku Chyšky jsme 
zorganizovali návštìvy a prohlídky ha-
sièských zbrojnic - v Chyškách, Ratiboøi, 
Hnìvanicích, Záluží, Nové Vsi, Kvìtuši 
a Nosetínì. S radostí mùžeme za okrsek 
konstatovat, že hasièi v jednotlivých sbo-
rech se øádnì starají o svou techniku, vy-
lepšují své zázemí, zkrátka jsou dobøí hos-
podáøi. Prohlídky v hasièských zbrojnicích 

Nejen seèení kolem cest a v okolí vsi, ale i hlídání 
stavu vody bylo náplní dobrovolných hasièù v Nové 
Vsi. Bìžnì kontrolují stav vody v obecní studnì 
a následnì na základì zjištìné výšky hladiny vody 
nechají vodu téct nebo uzavøou, aby se pøedešlo 
poškození zavzdušnìním starého potrubí. 

Jedná se pøedevším o jediný zdroj pro kulturní 
dùm a nìkolik domù, které nemìly možnost se na-
pojit na vodovod z Chyšek. 

Vzhledem k suchému poèasí byl, jako témìø každý 
rok, tento vodovod celé léto uzavøen. 

Obec Chyšky nabízí posledních nìkolik míst na zá-
jezd do Jihoèeského divadla v Èeských Budìjovicích 
na poetickou komedii „Saturnin“ dne 7. prosince 

Dne 30. listopadu 2024 od 17 hodin 
Vás všechny srdeènì zveme 

na nasvìcení vánoèního stromu na farské zahradì v Chyškách. 
Kromì malého kulturního programu bude k disposici i drobné obèerstvení. 
Spoleènì nasvítíme vánoèní výzdobu a zahájíme adventní èas v naší obci.

Doubravanka od Šumavy z Prachaticka. 
Volba to byla správná, lidé si zvesela po-
brukovali její známé písnièky a mnozí si 
i krásnì zatanèili. Hodinu pøed pùlnocí 
jsme si zazpívali poslední písnièku a roze-
šli se domù. Celá akce se krásnì vydaøila. 

Velké díky patøí paní Ivanì Dvoøákové za 
nádhernou podzimní kvìtinovou výzdobu 
a také  kolektivu pana  Èižinského, který 
se postaral o výborné obèerstvení. Všich-
ni úèastníci akce se ještì mohou tìšit na 
jedno pøekvapení!        Mgr. Václav Kašpar

že jsme vybrali vážnou hru od Wiliama 
Shakespeara (na to si zatím netroufáme). 
I nadále se budeme držet osvìdèených ko-
mediálních žánrù. 

V záøí jsem se též setkala s naší dorùstají-
cí generací a vypadali spokojenì s vybra-
nou pohádkou. Takže doufám, že se nám 
pøedstavení podaøí a že to nadšení z nich 
nevyprchá. 

Co budeme hrát, si zatím nechávám pro 
sebe, tak se prozatím na nás jen mùžete 
tìšit. Když nám bude osud naklonìn, tak 
bychom vám rádi našimi divadly zpøíjem-
nili závìr letošního roku. 

Jana Korandová

Po suchém létu pøišlo v polovinì záøí deštivé po-
èasí a s ním i silné lijáky. V tomto období se hasi-
èi zamìøili na kontrolu hasièské nádrže na návsi, 
rybníèku Moèidla za vsí i kanálù ve vsi. Cílem bylo 
zamezit pøeteèení nádrže èi rybníèku nebo ucpání 
kanalizaèních vpustí, které by mohlo zpùsobit vy-
plavení nemovitostí ve spodní èásti vsi.  K žádným 
škodám díky pøedem vyèištìné požární nádrži a 
preventivním kontrolám nedošlo. Ještì se ukáza-
la pøi dešti nutnost vyèistit okapy u KD, které byly 
zaneseny listím. 

 Josef Shorný, SDH Nová Ves 

2024 od 17 hodin. Odjezd bude naplánován tak, aby 
si úèastníci zájezdu mohli vychutnat adventnì nala-
dìné Èeské Budìjovice. Info v obecní knihovnì.

se také zúèastnila starostka obce Stanisla-
va Hejnová.                          Josef Vachta

Volby do krajských zastupitelstev 2024
Volby probìhly ve dnech 20. – 21. 9 2024. 
V naší obci máme dva volební okrsky – 
Chyšky a Ratiboø. V okrsku Chyšky bylo na 
volebním seznamu 657 volièù. Vydáno bylo 
249 obálek, odevzdáno bylo 248 platných 
hlasù. S poètem 107 hlasù zvítìzila ODS, 
následována ANO2011 s poètem 63 hlasù.

V okrsku Ratiboø bylo na volebním sezna-
mu 193 volièù. Vydáno bylo 42 obálek, 

odevzdáno bylo 42 platných hlasù. S po-
ètem 15 hlasù zvítìzila ODS, následována 
ANO2011 s poètem 13 hlasù.

Podìkování za hladký prùbìh voleb v naší 
obci a za jejich zajištìní patøí paní matri-
káøce Janì Vaèlenové a èlenùm obou vo-
lebních komisí.

Stanislava Hejnová – starostka obce
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Slavnostní otevøení víceúèelového høištì v Chyškách 
a zázemí fotbalového a víceúèelového høištì

Setkání u sv. Václava

V nedìli 11. srpna 2024 v 11 hodin se v prostoru fotba-
lového høištì v Chyškách sešli místní i pøespolní pøíznivci 
sportu, pøedevším fotbalu, obèané Chyšek, okolních osad 
a také pøespolní. Všichni oèekávali otevøení budovy záze-
mí fotbalového a víceúèelového høištì a také nového ví-
ceúèelového høištì. Naše obec již dlouho toto zaøízení po-
strádala. Fotbalový klub, který u nás pùsobí, nemìl dlouhá 
léta dùstojné zázemí a vzhledem k tomu, že fotbal u nás 
nehrají jenom muži, ale také mnoho dìtí, o které se fot-
balový klub stará, nás velmi tìší, že budou všichni moci 
využívat nové prostory. 

Slavnostní akce se zúèastnili také pozvaní hosté, zástupci 
krajského úøadu pan Pavel Hroch – námìstek hejtmana 
Jihoèeského kraje pro venkov a kulturu, docentka Ing. 
Lucie Kozlová PhD. – námìstkynì hejtmana Jihoèeského 
kraje pro sociální vìci, vìdu a výzkum. Mezi pozvanými 
nechybìli samozøejmì zástupce zhotovitele fi rmy INTES-
TA CZ s.r.o. pan Jiøí Pirný, projektant Ing. Petr Èerný, tech-
nický dozor stavby Ing. Václav Køíž, dozor BOZP pan Jiøí 
Nìmec, architektka Ing. Petra Šmejkalová, administrátor 
dotací Ing. Martin Rybáø, starostky a starostové nìkterých 
sousedních obcí a samozøejmì zastupitelé obce Chyšky.

Slavnostní otevøení areálu zahájila starostka obce Stani-
slava Hejnová, která pøivítala všechny pøítomné a vzpo-
mnìla na poèátky stavby a na dùvody, proè se zastupitel-
stvo v roce 2020 rozhodlo schválit zadání studie a posléze 
i projektové dokumentace na nový sportovní areál. Hlav-
ním dùvodem, který je k tomu vedl byla potøeba vytvoøit 
pro malé i velké sportovce naší obce prostøedí, ve kterém 
by se jim líbilo a ve kterém by rádi sportovali. Máme v naší 
obci šikovné dìti, které se vìnují mnoha sportùm, nejen 
fotbalu a právì ony snad ocení nové víceúèelové høištì. 
A využijí ho jistì i dospìlí, kteøí zde mohou trávit pøi spor-
tovních aktivitách svùj volný èas, scházet se a spoleènì 
se bavit. Právì proto bylo zázemí rozšíøeno také o krytou 
terasu, která mùže sloužit spoleènì s vnitøním prostorem 
baru ke spoleèným akcím.  Chtìli jsme udìlat nìco pro to, 
aby se mladým i starším v naší obci zase o nìco lépe žilo, 
aby mìli více možností trávit volný èas. 

Než bylo høištì se zázemím vybudováno, bylo nutné udìlat 
øadu krokù. Nejprve vyøešit vlastnické vztahy k pozemku, 
na kterém se budovalo. Obec nebyla jeho jediným vlast-

níkem, ale pouze spoluvlastníkem spoleènì se Zemìdìl-
ským družstvem Chyšky. Díky vstøícnosti zemìdìlského 
družstva došlo ke smìnì druhé èásti pozemku a tím se 
otevøela cesta k realizaci akce a také možnost požádat 
o dotaci, protože bylo jasné, že náklady na akci budou ve 
vyšších øádech. Dalším krokem bylo vypracování studie, 
kterého se zhostil Ing. Jakub Vodièka Beneš. Byly zpraco-
vány dvì varianty vzhledu budovy zázemí a až když zastu-
pitelstvo vybralo tu, která se více líbila a také se jevila jako 
praktiètìjší, došlo ke zpracování projektové dokumenta-
ce. Bylo nutné také vybrat povrch høištì, který by sportov-
cùm co nejvíce vyhovoval. Na základì tìchto rozhodnutí 
byla vypracována projektová dokumentace, jejíž autorem 
je Ing. Petr Èerný. Projektovou dokumentaci dostali èleno-
vé fotbalového klubu k pøipomínkování. 

Dùležitým krokem bylo podání žádosti o dotaci. S pomocí 
administrátora Ing. Martina Rybáøe jsme žádali o dotaci 
z Národní sportovní agentury a také z Krajského investiè-
ního fondu Jihoèeského kraje.

Dobrá zpráva pro nás byla, když jsme dostali rozhodnutí 
o tom, že nám byla pøiznána dotace z Krajského investièní-
ho fondu ve výši 4 miliony korun. Výsledky rozdìlení dota-
cí z Národní sportovní agentury jsme doposud neobdrželi.

Probìhlo výbìrové øízení na zhotovitele zázemí, ve kte-
rém zvítìzila fi rma INTESTA CZ s.r.o. z Písku a pozdìji 
výbìrové øízení na zhotovitele víceúèelového høištì, jehož 
vítìzem byla fi rma StavoSport z Fryštáku. V prùbìhu akce 
bylo nutné samozøejmì øešit spoustu problémù, které vy-
vstaly, ale jejich vyøešení nakonec prospìlo koneènému 
výsledku. Obì realizaèní fi rmy se zhostily svého úkolu 
velmi dobøe a tak bylo možné souèasnì otevøít jak záze-
mí høišś, tak víceúèelové høištì. Vybavení zázemí vyrobila 
a dodala fi rma Martin Øíha z Milevska a zvládla to ve vel-
mi krátkém èase a ve velmi dobré kvalitì.  

Promluvil také místostarosta obce Marek Hadrbolec, kte-
rý stál u založení fotbalového klubu. Zavzpomínal na za-
kládající èleny, kteøí se snažili pro klub pracovat v rámci 
brigád. Vzpomnìl jmenovitì na Jaroslava Kokrmenta, kte-
rý by jistì dnes mìl radost z toho, co se podaøilo vybu-
dovat. Slovo dostal také nový pøedseda fotbalového klubu 
Mgr. Jakub Barda a také zástupci krajského úøadu, kteøí 
popøáli místním obyvatelùm, aby využívali sportovní areál 

ke své spokojenosti. Promluvil i zástupce zhotovitele i sta-
vební dozor, který pochválil práci realizaèních fi rem. Po 
slavnostním pøípitku byla pøestøižena páska a lidé si moh-
li bez omezení prohlédnout interiéry zázemí a mohli též 
vstoupit na nové høištì. V budovì zázemí bylo pro všechny 
pøítomné pøipraveno pohoštìní, které pøipravil pan Hejhal 
z Penzionu U Radešínka. Pohoštìní bylo v režii obce Chyš-
ky, podávalo se v novém baru a hosté si ho mohli vychut-
nat na nové terase nebo ve stanu, který byl pøipraven na 
fotbalovém høišti. Pro dìti byl na høišti k disposici skákací 
hrad a fotbalový klub si pro nì pøipravil také rùzné hry. 
V odpoledních hodinách sehráli místní „staøí pánové“ fot-
balové utkání s fotbalisty z Hrazánek. Bylo to symbolické, 
protože v dobì, kdy v Chyškách nebylo fotbalové høištì, 
jezdili naši fotbalisté trénovat právì do Hrazánek.

Pøítomní hosté se zdrželi až do podveèerních hodin. Akce 
probìhla ve velmi pøátelském a poklidném duchu. Po celý 
den nám pøálo poèasí. Záznam ze slavnostního otevøení 
areálu pøenášela Jihoèeská televize a reportáž o nìm vy-
sílal ve svých vstupech i Èeský rozhlas Èeské Budìjovice.

Bìhem akce zaznìlo samozøejmì i podìkování Jihoèeské-
mu kraji, který celou akci podpoøil dotací ve výši 4 miliony 
korun, což je vysoká èástka a velká pomoc pro obec.

V souèasné dobì je již hotová i pøístupová komunikace ke 
høišti a k zázemí. Vybudovala ji fi rma Strabag nákladem 
1 486 196,85 Kè. Zbývá tedy jen doladit okolní prostor, 
vysadit novou zeleò a osadit herní prvky pro dìti. Tím by 
mìl být prostor kompletní. Projekt je již zadán, ale k reali-
zaci dojde nejdøíve na jaøe pøíštího roku.

Souèasné klimatické podmínky a stav plochy fotbalového 
høištì doslova volají ještì po jedné akci a tou je vybudo-
vání závlahy høištì. První krok byl již uèinìn v rámci rea-
lizace víceúèelového høištì, kdy byly instalovány dvì aku-
mulaèní nádrže na vodu. Zbývá rozvod závlahy po høišti. 
Projektová dokumentace je zpracovaná a v souèasné dobì 
je podaná žádost o dotaci z Národní sportovní agentury. 
Doufejme, že se podaøí ji získat. Pokud by se tak nestalo, 
pak je na zvážení zastupitelù, zda i tak akci zrealizovat. 
Vzhledem k tomu, že máme velmi pìkný areál, bylo by ne-
šśastné, abychom v nìm mìli vyprahlé høištì, které jednak 
nelahodí oku, ale hlavnì se na nìm nedá moc dobøe hrát.

Stanislava Hejnová – starostka obce

V den svátku sv. Václava 28. 9. 2024 pro-
bìhla malá slavnost uprostøed lesa a na 
køižovatce cest pod Vilínem, pøímo na roz-
cestí U Václava. Oslavili jsme tak již popáté 
Den èeské státnosti. Poèasí jako by zkou-
šelo výdrž úèastníkù této krásné tradice. 
I pøes jeho nepøízeò si sem letos cestu na-
šlo zhruba 150 lidí.

Slavnostní setkání zahájili skladbou na 
lesní rohy trubaèi Doubravovi, modlitbu 
a duchovní promluvu tentokrát vedl domácí 
jáhen Jiøí Kabíèek. Ve své promluvì pøipo-
mnìl nejen dùležité momenty ze života osla-
vovaného svìtce, ale i jeho odkaz na spole-
èenskou odpovìdnost každého jednotlivce 
ve spoleèenství. O hudební doprovod se vý-
bornì postaraly chyšecké Vokalistky.

Starostka Obce Chyšky Stanislava Hejnová 
spoleènì se starostou Obce Nechvalice 
Jiøím Maškem vyjádøili radost nad tím, 
že tato tradice spoleèného setkávání stá-

le pokraèuje. Lidé se chtìjí potkat, mají 
si poøád co øíci a neodradí je ani špatné 
poèasí. Dále podìkovali všem, kdo se na 
pøípravì této slavnosti podíleli, pøedevším 
chyšeckým hasièùm za pøípravu zázemí, 
hospodyòkám z obou obcí za sladké i sla-
né dobroty, kuchaøkám ze školní jídelny 
v Chyškách za pøípravu nápojù. Krásné pøá-
ní k svátku si vyslechli i nositelé tohoto jmé-
na. Ofi ciální èást programu byla zakonèena 
hymnou v podání chyšeckých Vokalistek 
a èestnou stráží z øad hasièù a myslivcù.
Krásné spoleèenské odpoledne dále po-
kraèovalo sousedským povídáním a vzpo-
mínáním pøi malém obèerstvení. Kromì 
sladkých dobrot a chutných koláèù jsme 
mohli ochutnat i výborný guláš, který 
pøivezl letos již podruhé pan starosta 
z Nechvalic. Poslední hosté se rozcházeli 
v pozdních odpoledních hodinách.
Tradice setkávání stále žije! 

Mgr. Václav Kašpar
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Prázdninová soutìž 
Namaluj zážitek z prázdnin

Malovaný venkov 2024

P. Zdenìk Vágner v hasièské zbrojnici v Chyškách

Tøídní sraz 
žákù ZŠ 1981 - 89 

Dne 27.09.2024 probìhlo v Obecní 
knihovnì v Chyškách vyhodnocení prázd-
ninové soutìže pro malé i vìtší dìti na 
téma „Namaluj zážitek z prázdnin“. Do 
soutìže bylo doruèeno celkem 10 obráz-
kù. Nejvíce porotu zaujal obrázek pìtile-
té Anastázie Maksové, která namalovala 
prázdniny u moøe. Na druhém místì se 
umístila Adéla Zikmundová s obrázkem 
lodì a tøetí místo patøí Lee Koutníkové, 
která namalovala svoji cestu letadlem na 
dovolenou. Pro ty, kdo se umístili na prv-

V letošním roce vyhlásil Svazek obcí Mile-
vska opìtovnì výtvarnou soutìž pro dìti 
z mateøských škol a I. stupnì základních 
škol z milevského mikroregionu. Letošním 
tématem soutìže bylo znázornit lidové tra-
dice v obci. Této soutìže jsme se zúèastnili 
i my, žáci bývalé 2. tøídy ZŠ Chyšky pod 
vedením paní uèitelky Lenky Pešièkové. 
Každý z nás namaloval dva obrázky, zná-
zoròující jednotlivé tradice obce Chyšky. 
Ze všech obrázkù jsme vytvoøili jeden veli-
ký a ten jsme odeslali do soutìže.

Jaké to bylo pøekvapení, když jsme obdrželi 
pozvánku na vyhlášení výsledkù soutìže. 

Ve støedu 18. záøí 2024 se v hasièské zbrojnici v Chyš-
kách sešli chyšeètí hasièi a hasièky, pøišla i starostka obce 
Stanislava Hejnová s matrikáøka Janou Vaèlenovou, aby 
se všichni spoleènì rozlouèili s P. Zdeòkem Vágnerem, 
který mìní své knìžské pùsobištì. Odchází do Doksan na 
Litomìøicku. 

P. Zdenìk Vágner je v souèasné dobì èlenem Sboru dob-
rovolných hasièù Chyšky a podle jeho slov jím zùstane 
i nadále. Celý veèer se nesl ve znamení pøátelského po-
sezení, vyprávìní rùzných historek a pøedání ocenìní za 
práci pana faráøe.     Josef Vachta, starosta hasièù

Èas nezastavíš, ten letí jako voda, èasto slýcháme toto 
moudré životní rèení. Den za dnem plyne a zase slavíme 
konec roku, abychom vzápìtí zapoèali nový rok. Nìjak si 
ani neuvìdomujeme pøi stereotypu všedního dne, že už je 
to nìjaký ten pátek, co jsme opustili školní škamny. Je to 
k neuvìøení, ale poslední zvonìní jsme zaslechli na této 
škole už pøed 35 roky. 

Právì v sobotu 21. záøí probìhl sraz bývalých žákù ZŠ 
Chyšky. Jednalo se o rok narození 1975, o školní docház-
ku 1981-89. Pøi poètu 32 žákù si troufnu dodat, že to byl 
jeden z nejpoèetnìjších roèníkù na zdejší základní ško-
le. Bývalí žáci se sešli nejdøíve v budovì ZŠ, kde si mohli 
prohlédnout pìknì a úèelnì zaøízené uèebny, jídelnu, tì-
locviènu a jiné. Vøelý dík paní Jaroslavì Hanusové, která 
nás se vším ochotnì seznámila. 

Poté jsme se pøesunuli do hospùdky u Èižinských, kde 
jsme spolu s pozvanými kantory vzpomínali na strávené 
roky a bezstarostné dìtství. Sám za sebe musím tento sraz 
oznaèit jako nejlepší. Nevím, jestli je to tím èasovým od-
stupem, nebo jestli na prahu padesátky èlovìk už preferu-
je jiné hodnoty. Po chutné veèeøi a po nìkolika hodinách 

ních tøech místech byly pøipraveny skicá-
ky a pastelky, aby mohli i nadále rozvíjet 
svou výtvarnou tvoøivost. Zkrátka ale ne-
pøišly ani ty dìti, jejichž obrázky tentokrát 
nebyly ocenìny. Všichni obdrželi sladkou 
odmìnu.

Všem dìtem za doruèené obrázky dìku-
jeme. Na ty dìti, které se nezúèastnily 
vyhodnocení soutìže, èeká jejich odmìna 
v knihovnì v Chyškách. 

Bc. Bohdana Šimáková - knihovnice

O Bartolomìjském posvícení jsme v Mile-
vsku z ruky pana námìstka Jihoèeského 
kraje Pavla Hrocha a milevské místosta-
rostky paní Markéty Honzíkové pøevzali 
ceny za 1. místo. V soutìži jednotlivcù se 
na druhém místì umístila Míša Koubová 
ze souèasné 4. tøídy. 

Soutìžní obrázky si budete moci prohléd-
nout i v Chyškách, kde budou brzy vystave-
ny ve vestibulu Obecního úøadu.

Žáci souèasné 3. tøídy ZŠ Chyšky

spoleènì strávených mezi svými vrstevníky, jsme se plni 
dojmù vraceli noèní tmou do svých domovù. 
Touto cestou bych chtìl podìkovat jménem celé bývalé 
tøídy ZŠ panu uèiteli Vachtovi, panu uèiteli Fukovi a paní 
tøídní uèitelce Hallové za jejich úèast a popøát hodnì zdra-
ví.  Dále patøí podìkování Hanì Køížové za zajištìní a or-

ganizaci srazu a všem co pøišli. Nesmím také zapomenout 
na pana Pavla Èižinského a všechny, kteøí se podíleli na 
perfektní obsluze a pohotové improvizaci. Milí spolužáci 
za pár let na shledanou. 

Stanislav Hryz
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Turistky Chyšky
Výlet do Novohradských hor  25. – 27. 9. 2024

Když se sejde dobrá parta Podìkování

Pro podzimní výlet jsme si vybraly úplnì 
nové místo a to Nové Hrady. Tentokrát 
jsme mìly pro naše cestování k dispozici 
pouze jedno auto, a tak èást z nás cestova-
la autobusem, což probìhlo bez problémù.  
Ubytování jsme si zajistily v soukromí pøí-
mo v Nových Hradech. Na první den jsme 
si naplánovaly prohlídku mìsta. Je velmi 
zajímavé svými památkami. Hrad i zámek 
je spojen se jménem rodu Buquoyù, kteøí 
zdejší panství získali po tøicetileté válce 
v 17. století a majetek zùstal v jejich vlast-
nictví až do roku 1945. Nejprve naše kro-
ky vedly na gotický hrad, který byl založen 
ve 13. století jako strážní bod na obchodní 
stezce. Hrad je v majetku státu a prošel 
na konci 20. století rozsáhlou rekonstruk-
cí, takže je co obdivovat. Když jsme si jej 
prohlédly, prošly jsme pøilehlým lesíkem 
zpìt do centra a vydaly se na zámek. Je to 
klasicistní stavba z roku 1806, v souèasné 
dobì zde sídlí Akademické a univerzitní 
centrum, veøejnosti pøístupné výjimeènì. 
Ovšem rozsáhlý anglický park pøístupný 
je, toho jsme využily a celý si ho prošly, 
moc se nám líbil. Dále jsme se vypravily 
k hrobce Buquoyù, postavené v letech 
1902 – 1904 v pseudogotickém stylu. 
Nad vchodem je umístìna rozmìrná poz-
lacená mozaika Panny Marie. Za zhlédnutí 
stojí též námìstí s radnicí a tzv. Rezidencí, 
ve které døíve sídlili Buquoyové, než se 
pøestìhovali do novì vybudovaného zám-
ku.  Protože nám zbývalo ještì dost èasu, 
chtìly jsme najít Zevlùv mlýn, což se nám 

V letošním roce se v Podchýšské Lhotì 
opìt pracovalo. Místní obyvatelé si vy-
tvoøili dobrou partu, do které se zapojují 
i chalupáøi a kamarádi a všichni spoleè-
nì pravidelnì pøikládají ruku k dílu, aby 
si prostøedí ve své vesnièce vylepšili. 
V letošním roce dokonèili opravu klubov-
ny, která stojí uprostøed vesnice a za kte-
rou se místní rozhodnì nemusejí stydìt. 
V loòském roce si vedle klubovny postavi-
li hezkou terasu, na které sedávají a tráví 
letní podveèery a letos dokonèili klubovnu 
samotnou, když vymìnili okna, opravili 
a natøeli podbití a natøeli fasádu. Práce 
provedli svépomocí, materiál zakoupila 
obec.

Mají teï krásné místo pro setkávání, kte-
ré využívají všichni spoleènì stejnì, jako 
ho všichni spoleènì budovali. Jistì v nìm 
rádi pøivítají i kolemjdoucí, napøíklad pøi 
pochodu svatého Floriana, bìhem kterého 

nakonec podaøilo. Jedná se o zrekonstru-
ovaný mlýn, jehož veškerá technologie 
z 19. století je funkèní. Pak už jen cesta 
zpìt do penzionu a nezbytné obèerstvení 
v restauraci Rezidence.

Druhý den jsme se vypravily autobusem 
do Horní Stropnice a odtud na známé 
poutní místo Dobrá voda. Je zde chrám 
Panny Marie Tìšitelky z 18. století a pra-
men léèivé vody. Je to magické místo na 
úboèí Kraví hory, které je hojnì navštìvo-
vané. Mìly jsme štìstí, že byl chrám ote-
vøen a my se mohly pokochat jeho nádhe-
rou. Právì díky mnoha uzdravením na tìle 
i duchu a vyslyšení mnoha proseb si kostel 
vysloužil pojmenování „jihoèeské Lurdy“. 
Kraví hora, nejvyšší hora Novohradských 
hor, je vysoká 953 m a my jsme neodo-
laly té výzvì na ni vylézt. Byl to nároèný 
výstup, zvlášś v závìru, ale na vrcholu nás 
èekala rozhledna, bývalá vojenská hláska, 
a tak jsme si užily krásný výhled. Pùvod-
nì jsme chtìly dojít zpìt do Nových Hradù 
pìšky pøes Terèino údolí, ale nakonec to 
bylo nad naše síly. Jely jsme autobusem 
a odmìnily se dobrou veèeøí, tentokrát 
v restauraci na Radnici.

Na poslední den jsme si nechaly národní 
pøírodní památku Terèino údolí. Poèasí 
nám opìt pøálo, a tak jsme hned po sní-
dani vyrazily do romantického údolí øeky 
Stropnice. První úpravy volné krajiny se 
tu uskuteènily na popud hrabìnky Terezie 
Buquoyové v roce 1765. Park pøedstavuje 

mimoøádný pøíklad krajináøské tvorby, po-
stupnì zde byly vybudovány láznì, zøízen 
umìlý vodopád i gotická tvrz Cuknštejn. 
Cestou domù nás èekala ještì prohlídka 
Trhových Svinù, malého mìsteèka døíve 
patøícího k novohradskému panství. Na 
okraji Trhových Svinù se dochovala vý-
znamná technická památka Buškùv Hamr. 
Asi nejpùsobivìjší památkou v okolí mìs-
ta je kostel Nejsvìtìjší Trojice, a proto 
jsme ho nemohly vynechat. Užily jsme si 
pìknou procházku, bohužel kostel nebyl 
pøístupný, a tak jsme se ještì zastavily 
u studánky, též údajnì s léèivou vodou. 
Pøed odjezdem ještì obìd v místní hos-
pùdce a pak nasedat na autobus a do auta. 
Ani nám nevadilo, že se spustil déšś, ales-
poò nás nemrzí, že nám výlet konèí. Tak 
nezbývá, než se tìšit na další výlety za hra-
nice všedních dnù.

Turistky Chyšky

Myslivecký spolek Chyšky 
Vás všechny srdečně zve na 

HUBERTSKOU
ZÁBAVU

v sobotu 16. listopadu 2024 od 2000 hodin 
do Kulturního domu v Chyškách.  

K tanci a poslechu bude hrát kapela 
POHODA TEAM.

V pátek 5. èervence 2024 probìhla u asfaltového høištì v Hnì-
vanicích spoleèná brigáda. Místní hasièi zde instalovali herní 
a workoutové prvky, které nám poskytla Obec Chyšky. Rádi by-
chom jí za nì touto cestou podìkovali.

Obèané Hnìvanic

vždy nabízejí pohoštìní všem úèastníkùm. 
Mnozí z Vás se jistì budou tìšit na skvìlý 
bramborák, který pravidelnì nabízejí, po-
kud trasa pochodu povede pøes Podchýš-
skou Lhotu.

Stanislava Hejnová – starostka obce
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Mateøská škola 
Chyšky

Zaèal nový školní rok 2024/2025 a do mateøské školy je 
zapsáno 65 dìtí, které jsou rozdìleny do tøí tøíd. Pøivítali 
jsme 22 nových dìtí, které se postupnì adaptují a jsou 
velmi šikovné. Naším pøáním je, aby se všem dìtem ve 
školce líbilo, byly spokojené a odnášely si spoustu krás-
ných zážitkù.

Školní zahrada
Zaèátek záøí nám pøinesl krásné teplé poèasí, které jsme 
maximálnì využili pøi pobytu venku. Na dìti na zahradì 
èekaly nové herní prvky – domeèek a kuchyòky, které jim 
udìlaly velkou radost. Na nákup kuchynìk pøispìl Spolek 
rodièù a pøátel školy èástkou 14 181 Kè, za což jim moc 
dìkujeme.

Vycházky do okolí
Velice rádi chodíme s dìtmi na vycházky do okolí. Mezi 
oblíbená místa patøí Nová Ves, Vilín, Kvašśov, „Hrabánkùv 
vršek“, „Peklo“, „Peterkùv vršek“ a rybník „Kalèák“. Dìti 
se pøi tìchto aktivitách otužují na èerstvém vzduchu, mají 
dostatek pøirozeného pohybu a uèí se vnímat krásu pøíro-
dy, kterou u nás na Chyšecku máme.

Pohádky ve školce
V záøí nám divadlo Okénko zahrálo pohádku „O koktavé 
Kejhalce“, která se dìtem moc líbila. V øíjnu se mohou tì-
šit na pohádku „O Smolíèkovi“ a na hudební pøedstavení 
„Vlk a sedm kùzlátek“. V listopadu je pak èeká vystoupení 
s pejskem.

Projekty
V øíjnu jsme ve školce zahájili nìkolik projektù. Mezi 
oblíbené patøí projekt „Malí šikulové“, kde si dìti prohlu-
bují své výtvarné a pracovní dovednosti, rozvíjejí fanta-
zii, pøedstavivost a estetické vnímání. Dalším oblíbeným 
projektem je „Angliètinka“, ve kterém se dìti zábavnou 
formou seznamují s prvními anglickými slovíèky. Cílem je 
vzbudit u dìtí zájem o cizí jazyk a spojit ho s aktivní zába-
vou a hrou. Kvùli vysokému poètu dìtí jsou rozdìleny po 
týdnech na chlapce a dìvèata. Každý den se také zapoju-
jeme do projektu „Dìtský úsmìv“, který vede dìti k pra-
videlné péèi o zuby. Dìti si èistí zuby po svaèinì, a starší 
dìti i po obìdì. Prùbìžnì také plníme projekty „Bezpeèná 
školka“ a „Chráníme pøírodu“.

Projekt 
„Šablony pro MŠ Chyšky IV – OP JAK“
V letošním školním roce pokraèujeme v dotaèním progra-
mu „Šablony pro MŠ Chyšky IV -  OP JAK“. Úèelem této do-
tace je zvyšování kvality, inkluzivity a úèinnosti systému 
vzdìlávání. Této dotace využíváme k fi nancování školní-
ho asistenta, vzdìlávání uèitelek, poøizování didaktických 
pomùcek a konání rùzných výukových programù pro dìti.

Jana Bardová – øeditelka MŠ Chyšky
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Setkání rodákù v osadì Kvašśov

Pøi oslavì hasièského výroèí v Hnìvanicích pršelo štìstí 

Základní škola Chyšky
Zahájení školního roku 
2024/2025
První školní den jsme již tradiènì zahájili 
ve vestibulu školy, kde nás pøivítala paní 
øeditelka a paní starostka, které nám po-
pøály úspìšné školní dny a spoustu nových 
nezapomenutelných  zážitkù a radosti 
v právì zaèínajícím školním roce. Hlavním 
bodem programu bylo pøivítání prvòáèkù, 
kteøí se poté pøesunuli se svojí paní uèi-
telkou do tøídy. Tam jim i jejich rodièùm 
popøály paní øeditelka s paní starostkou 
a paní matrikáøkou, aby se jim ve škole da-
øilo a hlavnì líbilo, obdrželi od obce dárek 
v podobì knihy, nové uèebnice a spous-
tu výtvarných potøeb. Paní uèitelka už je 
stihla nauèit i pozdravit novì pøíchozího 
a pak už se mohli plni zážitkù z prvního 
školního dne rozprchnout do svých do-
movù. Pøejeme všem žákùm, pedagogùm 
a všem zamìstnancùm školy, aby se jim 
školní rok vydaøil k jejich plné spokojenosti. 

PROUD 
Envicentrum 
Podbranský mlýn 
PROUD pøedstavuje moderní prostor 
s osobitým geniem loci využitelný pro po-
znávání pøírody, krajiny a historie nejen 
prácheòského regionu. Spolu s Pøírodo-
vìdnou stanicí slouží PROUD jako støedisko 

17. srpna 2024 se v osadì Kvašśov konalo tradièní setkání 
rodákù a pøátel se mší za všechny žijící i zemøelé rodáky 
a osadníky. Poslední roky pøibývá na Kvašśovì no-
vých usedlíkù, kteøí zde koupili pùvodnì víkendové 
chalupy nebo postavili dùm a všichni tuto tradici ví-
tají do svého nového života na venkovì. Spoleèná 
setkání pøi rozlièných pøíležitostech završuje právì 
prázdninová akce „rodáci“, kdy dorazí nejvíce lidí 
a všichni spoleènì posedí u toèeného piva, klobásek s do-
mácím chlebem a rozliènými slanými i sladkými dobrota-
mi, které každá kvašśovská hospodynì pro tuto pøíležitost 
s láskou nachystá.                     MgA. Lenka Èížek Mašková

Obce Hnìvanice a Branišovice spolu sousedí. Jejich obyva-
telé mezi sebou ale rozdíly nedìlají. Setkávají se, pomáhají 
si a mají i spoleèné družstvo dobrovolných hasièù. Právì 
k pøíležitosti 120. výroèí založení sboru místní pøipravili 
oslavu, kterou spojili se srazem rodákù. Akce se konala 
v sobotu 17. srpna.

Program zaèal ve 13 hodin u kaplièky Panny Marie v Bra-
nišovicích, kde knìz Jacek Strachowski sloužil mši svatou. 
Její souèástí bylo i vysvìcení novì zrekonstruované kaple. 
I když celou mši doprovázel silný déšś, lidé se zúèastnili 
v hojném poètu. A tak vedle pøipraveného stanu stálo ješ-
tì hodnì pøíchozích pod vlastními deštníky.

I proto, že oslava pøipadla na pouśový víkend, po mši se 
ještì u kaplièky rozdávaly koláèe. Pak už se všichni pøe-
sunuli k hasièské zbrojnici v Hnìvanicích, kde program 
pokraèoval.

Déšś koneènì ustal a znovu vysvitlo slunce. Pøítomní si 
mohli prohlédnout starou i moderní hasièskou techniku 
– s cisternami pøijeli hasièi z Milevska a Chyšek, s histo-
rickou støíkaèkou, a dokonce i v dobových uniformách, 
hasièi ze Zbislavi. Dìti dovádìly na skákacím hradu.

Všichni dostali obèerstvení v podobì øízku, kávu mohli 
doplnit sladkým nebo slaným.

Pøi slavnostním nástupu zúèastnìných sborù k lidem pro-
mluvil velitel hasièského sboru Hnìvanic Zdenìk Pešièka, 
velitel okrsku Luboš Èapek a krásná slova o tom, že nám 
dnes u kaplièky pøeci pršelo štìstí, vyslovila starostka 
Chyšek Stanislava Hejnová.

environmentálního vzdìlávání, které reali-
zuje vzdìlávací kurzy pro školní kolektivy. 
Žáci druhého stupnì ZŠ Chyšky mìli mož-
nost centrum v Horažïovicích navštívit ve 
ètvrtek 5. záøí 2024.

Výukový program Až na dno! byl zamìøen 
na prùzkum života pod vodní hladinou. 
Žáci 6. a 7. tøídy se stali hydrobiology, 
zkoumali a hodnotili kvalitu životního 
prostøedí s dùrazem na èistotu vody. Cí-
lem programu bylo poznat rozmanitost 
øíèního ekosystému v zoologickém slova 
smyslu, pøedevším pak biotu øíèního dna 
a pochopit princip bioindikace. Žáci si 
osvojili techniku bezpeèného odlovu èi 
sbìru drobných vodních bezobratlých, žijí-
cích na dnì a lovu ve vodním sloupci.

Na osmáky a deváśáky èekal program 
Kámen, kam se podíváš. Seznámili se se 
základními pojmy z geologie a odhalili, 
jak vznikaly horniny. Seznámili se s geolo-
gickou minulostí Pootaví, poznávali místní 
minerály a horniny, podle jednoduchých 
urèovacích znakù se je nauèili odlišovat. 
Uvìdomili si význam tìchto surovin pro 
místní obyvatele a pro rozvoj této oblasti. 
Prozkoumali geologickou mapu a odvodili 
její využití v praxi. Na závìr v terénu ovì-
øili svoje schopnosti urèit místní horniny 
a nerosty.

Akce se uskuteènila díky fi nanènímu pøí-
spìvku Jihoèeského kraje.

Ing. Karolina Tvrdíková

Následovala volná zábava. Nìkteøí sedìli u harmonikáøù 
a broukali si s nimi písnièky, jiní probírali životní osudy 
a hudbu vnímali jako pøíjemné podbarvení. Nechybìla ani 
spoleèná fotografi e nebo podepisování do kroniky, které 
doložilo, že se na letošní oslavì sešlo na 150 lidí.

Po harmonikáøích pøebrala štafetu skupina Kaktus Verde 
ze Sedlèan, ta byla pro mnohé nováèkem. V Hnìvanicích 
vystupovala poprvé, srdce publika si ale svými èeskými 
i svìtovými hity ihned získala. A tak se tanèilo nejen na 
zaplnìném parketì, ale i mimo nìj, a to až do pozdních 
noèních hodin. 

Letošní oslava 120. výroèí založení sboru dobrovolných 
hasièù a sraz rodákù v Hnìvanicích je už minulostí, tak 
zase za deset let! 

Text pøipravila: Kristýna Burdová
Foto: Kristýna Burdová, Miroslav Korbel  



strana 8 CHYŠECKO - obèasník ze života obce Chyšky a okolí   3/2024

Brigáda v Rùžené

Co nového v Ratiboøi

Mladí hasièi Kvìtuš

V srpnu jsme se v Rùžené sešli pøi brigádì na návsi. Ten-
tokrát byla na poøadu rekonstrukce pergoly. Døevìnou 
konstrukci jsme novì natøeli a doplnili ji o nové trámky, 
aby se snadnìji nechaly nainstalovat boèní plachty a moh-
li jsme tak pergolu používat i pøi chladnìjším poèasí.

První záøijový víkend opìt patøil slámovým postavièkám. 
I letos nám nové balíky slámy poskytlo Zemìdìlské druž-
stvo Chyšky. Pøípravy detailù probíhaly již nìkolik dní 
pøedem, ale teprve v sobotu zapadly všechny dílky sklá-
daèky do sebe a zatáèku nad Rùženou nám pro letošní rok 
budou hlídat „Kosí bratøi.“

Jana Prášková

Hasièi v Kvìtuši se o svoji budoucnost bát zøejmì nemusí. 
V letošním roce se odchovanci mladých hasièù, kteøí se 
kvùli vìku již nemùžou úèastnit dìtských soutìží, poprvé 
pøedstavili na okrskové hasièské soutìži v Kvìtuši v druž-
stvu mužù. A hned z toho bylo celkové prvenství. 

S dìtmi se úèastníme pohárových soutìží v požárním úto-
ku o pohár starosty okresu, kde pravidelnì zaujímáme 
pøední pøíèky. Další soutìží, kde se rozhodnì neztrácíme 
je celostátní hra Plamen – okresní kolo. V loòském roce 
jsme v kategorii mladších obsadili celkovì 2. místo. V le-
tošním podzimním kole hry Plamen patøí našim dìtem 
v kategorii starší zatím 6. místo a mladším 4. místo. 

Nejvìtšího úspìchu však naši mladší dosáhli v závodì po-
žárnické brannosti a všestrannosti, který se konal 29.9. 
v Kukle u Tálína. Tato disciplína døíve bývala souèástí hry 
Plamen. Od loòského roku se však již jedná o samostat-
nou soutìž, ve které první dvì družstva v každé katego-
rii postupují dále do krajského kola. Naše dìti se umístili 
v tomto závodì na druhém místì a postupují tedy do kraj-
ské soutìže, která se bude konat 9. listopadu u zámku 
v Èesticích. Pro naše mladé hasièe je to historický úspìch 
a odmìna za poctivou pøípravu. 

Mimo sportovní èást se vìnujeme samozøejmì také dal-
ším èinnostem. Zaèátkem èervence probìhl na høišti 
v Kvìtuši tradièní turnaj v malé kopané. Jedno družstvo 
poskládali i mladí hasièi. V prùbìhu prázdnin jsme si udì-
lali pìší výlet na Monínec. Cesta byla zpestøena rùznými 
úkoly a provìrkou znalostí z okolní pøírody. V cíli si dìti 
i doprovod dopøály koupání v bazénu a následnì, když 
všem notnì vytrávilo, pøišel na øadu výborný obìd. 

Poslední prázdninový víkend se pak nesl v zorganizování 
páteèního sportovního programu pro malé i velké dìti, 
kdy následovalo venkovní noèní promítání a pak spoleèné 
stanování s ranní výbornou snídaní. Akce probìhla v are-

Dìtský den v Ratiboøi
V sobotu 7. záøí se za krásného letního poèasí na høiš-
ti v Ratiboøi konal tradièní dìtský den. Zúèastnila se ho 
ètyøicítka dìtí, všechny s poèetným doprovodem rodièù èi 
prarodièù z blízkého i vzdálenìjšího okolí. Èekalo na nì 
plnìní rùzných úkolù na stanovištích, ve kterých prokazo-
valy svoje znalosti, šikovnost a rychlost. Dìti poté s rados-
tí uvítaly i možnost projížïky na poníkovi. Po úspìšném 
absolvování všech stanovišś už na každého úèastníka èe-
kala zasloužená odmìna, na závìr probìhlo ještì slosová-
ní vstupenek o pìkné ceny. Celé pohodové odpoledne si 
malí i velcí návštìvníci náležitì užívali, radost v dìtských 
oèích mluvila za vše. Po skonèení soutìží ještì všichni 
rádi spoleènì posedìli pøi dobrém jídle a pití. 

Hana Ebenhochová

Hasièská brigáda v Ratiboøi
Na nedìli 22. záøí v dopoledních hodinách svolali ratibo-
øští hasièi brigádu. Pøi této akci se uskuteènilo pravidelné 
èištìní a údržba požární nádrže. Poèasí nám pøálo, a tak 
si brigádníci i pøihlížející akci dostateènì užili. Po silných 
deštích byl i pøítok vody do nádrže vydatný, èehož si poté 
ve vyèištìné nádrži nejvíce užily pøítomné dìti.

Hana Ebenhochová

Václavská zábava v Ratiboøi 
V sobotu 28. záøí se v ratiboøském kulturním domì kona-
la oblíbená Václavská taneèní zábava. Veèer plný písnièek 
oblíbené skupiny Paradoxy doplnilo losování vstupenek 
o zajímavé ceny. Šśastná výherkynì hlavní ceny si s rodi-

álu sportovního zázemí høištì.  A prázdniny 
jsme fi nálnì zakonèili pozváním obèanù Kvì-
tuše a Kvašśova na již tradièní opékání selete 

a hlavnì sousedské posezení v KD v Kvìtuši.

Od zaèátku nového školního roku probíhají pravidelné 
schùzky. Scházíme se pøevážnì na høišti. Když poèasí 
nepøeje, máme k dispozici sál v našem kulturním domì 
nebo klubovnu v hasièské zbrojnici. Do konce roku plánu-
jeme ještì napøíklad drakiádu, rozsvícení vánoèního stro-
meèku a jeslièek nebo vánoèní besídku.  

Jaroslav Kubec ml.

nou užije wellness v sepekovském hotelu Smrž. SDH Rati-
boø tímto dìkuje všem úèastníkùm a tìší se na shledanou 
zase pøíštì.

Hana Ebenhochová 
Foto Roman Lapáèek 
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Mladí hasièi Chyšky

Pøedseda TJ Chyšky k otevøení sportovního areálu v Chyškách

FC Chyšky

V nedìli 29.záøí 2024 v rekreaèním areálu Kukle u Tálína 
zaèala podzimní èást Plamene spojená se závodem hasiè-
ské všestrannosti a brannosti (ZHVB). Plamen tradiènì za-
èíná disciplínami štafeta 4 x 60 metrù a štafeta požárních 
dvojic. Letos byl terén závodu hodnì rozmoèený a pro 
mladé hasièe i nebezpeèný, protože traś vedla po loukách 
a lesních cestách. 

Všem patøí velké podìkování, jak dìtem, jejich vedoucím, 
doprovodu a rozhodèím. V závodu hasièské všestrannosti 
soutìžily pìtièlenné hlídky, které na dvoukilometrové tra-
ti plnily rùzné úkoly. Jmenujme tøeba støelba ze vzduchov-
ky, orientace v pøírodì - turistické a topografi cké znaèky, 
stopy zvíøat, stromy, rostliny. 

Pøi uzlování hlídka vázala pìt uzlù - tesaøský, plochá spoj-
ka. Lodní, lišèí uzel a dvojitý osmièkový uzel. Disciplína 
brannost vyžadovala pøekonání pøekážky na vodorovném 
lanì. 

Požární ochrana se dìlila na rizika v domácnosti, trojú-
helník hoøení a technické prostøedky u hasièù. Otázky 
základù první pomoci hlídka plnila v teoretické rovinì. 
Stanovištì ochrana obyvatelstva zahrnovala záchranáø-
skou ulièku v dopravì, tísòová volání a zásady volání na 
tísòovou linku a evakuaèní zavazadlo - vhodné a nevhod-
né vìci. 

Výsledky chyšeckých hasièù v soutìži Plamen: mladší žáci 
2.místo štafeta 4 x 60 metrù a 4. místo štafeta požárních 
dvojic, starší žáci 3.místo štafeta 4 x 60 metrù a 5.místo 
štafeta požárních dvojic. Pìkný úspìch dosáhly obì naše 
hlídky mladších a starších žákù v závodu požárnické 
všestrannosti, kde obsadily 1.místa. Druhá místa obsadili 
v mladší kategorii hasièi z Kvìtuše a ve starší kategorii 
hasièi z Dobrošova.  Družstva z prvního a druhého místa 
postoupila do kraje a krajské kolo se uskuteèní 9.listopa-
du 2024 na zámku Èestice na Strakonicku. 

Josef Vachta

Do sezóny 2024/2025 vstoupil tým FC Chyšky s øadou 
novinek. První z nich je možnost využívání nového spor-
tovního areálu, který zahrnuje zrekonstruované kabiny, 
multifunkèní høištì a asfaltovou cestu k areálu. Rádi by-
chom podìkovali obci Chyšky za realizaci tohoto areálu. 
Další novinkou je logo klubu, které nám navrhl a vytvoøil 
Petr Švec. Také jemu bychom rádi touto cestou podìko-
vali za spolupráci. Spoleènì s obcí Chyšky se nám letos 
poprvé podaøilo i uspoøádání Sportovního dne pro dìti na 
fotbalovém høišti, kde bylo pøipraveno nìkolik zábavných 
stanovišś pro malé i vìtší sportovce z Chyšek a okolí. 

FC Chyšky - mládež
Velikou radost máme z mládeže FC Chyšky. Do letošní se-
zóny jsme pøihlásili celkem 5 okresních soutìží, a dokon-
ce i naše náborové dìti se úèastní pravidelných turnajù 
v okrese Písek. Dorostenci letos hrají soutìž v okrese Pøí-
bram ve spoleèenství s týmem SK Petrovice. Mladší žáci, 
starší a mladší pøípravka pak okresní soutìž píseckého 
regionu ve spoleèenství s TJ Sokol Sepekov. FC Chyšky 
má aktuálnì 50 dìtí, které pravidelnì každé úterý a pátek 
chodí na tréninky do nového areálu. Vìtšina z nich se pak 
i úèastní víkendových mistrovských zápasù. 

Vážení spoluobèané. Dne 11.8. 2024 byly v Chyškách 
slavnostnì otevøeny multifunkèní høištì a nové rekon-
struované kabiny fotbalového oddílu. Každá akce èi udá-
lost má v podstatì i svou historii, a tak mi dovolte, abych 
se, jako pøedseda TJ Chyšky a pøímý pamìtník, do této 
historie vrátil. Nyní nìco ohlednì vzniku naší TJ Chyšky. 
V r. 1978 jsem zaèal uèit na chyšecké škole, v r. 1979 
jsem jako uèitel dostal byt v nové stabilizaèní bytovce pro 
uèitele a tím se stal se svou rodinou plnohodnotným ob-
èanem Chyšek. Tehdejší místopøedseda ZD Chyšky Josef 
Boháè, øeditel ZDŠ Josef Petrášek a pøedseda MNV Chyšky 
Vlastník, vstoupili se mnou do jednání o pøedstavì vzniku 
možné organizované tìlovýchovy v Chyškách, která do té 
doby v obci nebyla. Zvažoval jsem pro a proti, mìl jsem 
dva malé syny (nar. 1978 a 1979). Na jejich naléhání, 
že je zde potøeba rozjet sport a tìlovýchovu jsem nako-
nec souhlasil a tak 17.12.1981 vznikla v obci TJ Chyšky 
s tímto zvoleným výborem: pøedseda Josef Fuka, tajemník 
Ivana Vaèlenová, hospodáøsko-technický pracovník Ma-
rie Fuková a kontrolní revizní komisi s pøedsedkyní Marií 
Køížovou a èleny Kvìtuší Procházkovou a Jiøinou Bendo-
vou. V rámci TJ byly ustanoveny také odbor ZRTV (Základ-
ní a rekreaèní tìlesná výchovy-dnes ASPV) s oddíly žactva 
a oddíl žen) a oddíl atletiky. Pøi TJ také byl provozován 
i fotbal mužù a žákù. Jezdilo se hrát na høištì do Hrazá-

FC Chyšky - muži
Do letošní sezóny jsme nevstoupili úplnì nejlépe. První 
dvì kola jsme prohráli. Nejprve na høišti TJ Chotoviny 
a následující kolo pak doma s TJ ZD Kováøov. Hlavnì 
domácí porážka s odvìkým rivalem z Kováøova nás hod-
nì mrzela. Po šesti odehraných kolech se nacházíme 
s 5 body na dvanáctém místì. Pevnì vìøíme, že naše vý-
sledky se budou vylepšovat podobnì, jako vzkvétá náš 
fotbalový areál a nebudeme na konci sezóny øešit záchra-
náøské práce.

Mgr. Jakub Barda
Pøedseda FC Chyšky, z.s.

nek. Jako pøedseda TJ Chyšky jsem mìl na starosti èinnost 
oddílu atletiky, odboru ZRTV a oddílu fotbalu. V èervenci 
1985 jsem se dohodl se zástupcem fotbalového oddílu 
Markem Hadrbolcem, aby se fotbalový oddíl osamostatnil, 
a to se také stalo. Na ustavující schùzi byl zvolen výbor 
fotbalového oddílu ve složení: pøedseda Jaroslav Kokr-
ment, politicko-výchovný pracovník Jindøich Špánek, org. 
pracovník Pavel Hejna, metodik Josef Fuka, zdravotník 
Alena Kokrmentová a hospodáøka Marie Fuková. Fotba-
lový oddíl se v první sezónì 1985-86 zamìøil na družstvo 
starších žákù, jehož trenéry byli J. Kokrment, P. Hejna a 
vedoucím J. Fuka. Protože tehdy ještì v Chyškách žádné 
regulérní høištì nebylo, a na základì dohody mezi TJ a ZŠ, 
probíhaly bezplatnì tréninky družstva na školním høišti 
u lesíka nebo v tìlocviènì školy v Chyškách. V pøíštím 
roce to tedy bude již 40 let od ofi ciálního založení fotba-
lového oddílu v obci Chyšky. V dalším období jsme se roz-
hodli jednat s pøíslušnými orgány obce, okresu, ZD Chyšky 
a ÈSTV o možné výstavbì fotbalového høištì v Chyškách. 
Byla tehdy vybrána lokalita školního høištì u lesíka za 
školou. Na jednání všech zainteresovaných složek-MNV 
Chyšky-Václav Podlipský, Václav Pudil, TJ Chyšky-Josef 
Fuka, ONV Písek-odbor školství-Dagmar Novotná, ÈSTV 
Písek, ZD Chyšky-Koláøová, ZDŠ Chyšky a MO KSÈ-øed. 
Rùžena Jelínková-bylo rozhodnuto, že zmínìná lokalita je 

vhodná. Všichni s tím souhlasili, pouze tehdejší øed. školy 
a zároveò pøedsedkynì KSÈ, NE. Paní Koláøová, pøedsed-
kynì ZD Chyšky, tehdy nabízela zdarma veškerou tìžkou 
techniku na vybudování høištì, a i èást pozemku, který 
byl potøebný, aby høištì splòovalo potøebné parametry 
pro nastávající fotbalové zápasy. I pøes tuto velkorysou 
nabídku øed. ZDŠ to odmítla s tím, že by se musel zbourat 
kabinet pro náøadí na pìstitelské práce. Paní Koláøová jí 
nabídla, že jí ho zbourá a postaví nový. Dohoda s øed. ZDŠ 
však nebyla nastolena. Tak jsem pozdìji vstoupil v jed-
nání s MNV Chyšky-p. Václav Podlipský a p. Václav Pudil 
a jezdili jsme kolem Chyšek a hledali nové možné mís-
to pro fotbalové høištì. Shodli jsme se na pozemcích, kde 
nyní stojí fotbalové høištì. Také jsem zažádal o možnou 
dotaci na ÚV ÈSTV v Praze ohlednì vybudování høištì. To 
se povedlo. Byla realizována 1.etapa-projekt s možností, 
že by v areálu høištì byla i sauna, bazén, kabiny a soci-
ální zaøízení pro sport. a tìlovýchovnou èinnost. Projekt 
by mìl být uložen na obci. Práci by tam tehdy dostalo asi 
13-45 lidí. Projekt jsme projednávali na výboru TJ, dosta-
li jsme první èást schválené dotace od ÈSTV a zaèalo se 
budovat. První èást dotace byla v rámci MNV použita na 
terénní úpravy budoucího fotbalového høištì. Pak však 
sametová revoluce v r. 1989 dotace zastavila a tak se po-
stupnì fotbalové høištì budovalo brigádami èlenù fotba-
lového oddílu TJ Chyšky a pokraèovala èinnost samostat-
ného fotbalového oddílu FC Chyšky až do dnešních dnù.

Mgr. Josef Fuka, pøedseda TJ Chyšky, z.s.
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75 let 

Habich Zdenìk z Ratiboøe
Mašková Vlasta z Kvìtuše
Jarolímková Marie z Vilína

80 let

Lívancová Marie z Chyšek
Èapková Marie z Chyšek

Burian Václav z Branišovic

90 let

Koøánek František z Ratiboøce

Jana Rùžièková z Chyšek

Marie Štìpánková z Ratiboøe

Zdenìk Habich z Ratiboøe

František Koøánek z Ratiboøce

Václav Burian z Branišovic

     
Dovolte mi, abych vyjádøila všem pozùstalým 

hlubokou soustrast jménem obce Chyšky.
Stanislava Hejnová - starostka

Jubilea Opustili nás Narozená miminka
Viktorie Ševèíková z Chyšek

Matyáš Kosík z Chyšek
Gabriela Pudilová z Rùžené

Andrea Matìjková z Radíkov

S velkou radostí pøeji narozeným obèánkùm obce Chyšky 
pevné zdraví, štìstí, radost a lásku v celém jejich životì. 

Stanislava Hejnová - starostka

K významnému životnímu jubileu pøeji za obec Chyšky všem jubi-
lantùm pøedevším pevné zdraví, hodnì štìstí, spokojenosti 

a radosti v kruhu svých blízkých.
Stanislava Hejnová - starostka

Ordinaèní hodiny 
Dìtského lékaøe v Chyškách

Støeda 7,00 - 11,00         
tel.: 722 408 804

Ordinaèní hodiny 
Praktického lékaøe v Chyškách

Po
7,00 - 11,30 Chyšky

13,00 - 15,00 Návštìvní služba

Út

7,00 - 11,30 Sepekov

13,00 - 18,00 Pouze pro objed-
nané pacienty

16,00 - 18,00 Návštìvní služba

St
7,00 - 11,30 Chyšky

13,00 - 15,00 Návštìvní služba

Èt
6,00 - 11,30 Chyšky

13,00 - 15,00 Návštìvní služba

Pá
6,00 - 11,30 Sepekov

13,00 - 15,00 Návštìvní služba

tel.: 602 618 187

A muži – 1.B tø. Mladší žáci - OP Pøípravka 5+1 OP Pøípravka 4+1 OP Pøípravka 3+1 OP
SO 3.8. 17:00
Bernartice – FC Chyšky
Pá 9.8. 18:00
Votice – FC Chyšky
SO 17.8. 17:00
TJ Chotoviny - FC Chyšky

ÚT 20.8. 16:00
Sep./Chyšky – Hradištì B

ÚT 20.8. 16:00
Sep./Chyšky – Èimelice

NE 25.8. 15:00
FC Chyšky – ZD Kováøov

ST 28.8. 16:00
Sep./Chyšky – Èížová

ST 28.8. 16:00
Sep./Chyšky – FK Èížová

NE 1.9. 17:00
ZVVZ Milevsko – FC Chyšky

NE 1.9. 14:30
ZVVZ B - FC Chyšky

ÈT 29.8. 17:00
Hradištì C - Sep./Chyšky

SO 31.8. 10:30
Záhoøí - Sep./Chyšky

NE 1.9. 17:00
FK Mirovice – FC Chyšky

NE 8.9. 15:00
FC Chyšky – FK Met. Tábor B

PA 6.9. 16:30
FC Chyšky - Albrechtice

ÚT 3.9. 16:00
Sep./Chyšky – Albrechtice

ÚT 3.9. 16:00
Sep./Chyšky – Kluky

NE 8.9. 10:00
FC Chyšky – FK Èížová

NE 15.9. 17:00
TJ Hradištì – FC Chyšky

NE 15.9. 10:00
Mirovice - FC Chyšky

ÈT 12.9. 17:00
Kluky - Sep./Chyšky

ÈT 12.9. 17:00
ZVVZ B - Sep./Chyšky

NE 15.9. 10:00
FC Chyšky – FK Písek B

NE 22.9. 15:00
FC Chyšky – TJ Myslkovice

PA 20.9. 16:30
FC Chyšky – Hradištì C

ÚT 17.9. 16:00
Sep./Chyšky – ZVVZ B

ÚT 17.9. 16:00
Sep./Chyšky – Protivín

ÈT 19.9. 17:00
Bernartice – FC Chyšky

SO 28.9. 13:00
TJ Èížová – FC Chyšky

PA 27.9. 16:30
FC Chyšky – TJ Èížová

SO 28.9. 10:00
Hrazánky – Sep./Chyšky

ÚT 24.9. 16:30
Mirovice - Sep./Chyšky

NE 29.9. 10:00
FC Chyšky – FK Protivín

NE 6.10. 15:00
FC Chyšky – SK Tuèapy

SO 5.10. 10:00
Bernartice - FC Chyšky

ÚT 1.10. 16:00
Sep./Chyšky - Mirovice

ÚT 1.10. 16:00
Sep./Chyšky – Hradištì B

NE 6.10. 10:00
FC Chyšky - Oslov

SO 12.10. 16:00
TJ Planá n. Luž. – FC Chyšky

PA 11.10. 16:30
FC Chyšky - Záhoøí

ÚT 8.10. 16:00
Sep./Chyšky – Písek B

ÚT 8.10. 16:00
Sep./Chyšky – Písek B

PA 11.10. 16:00
TJ Hradištì - FC Chyšky

NE 20.10. 15:00
FC Chyšky – SK Rat. Hory

ÈT 17.10. 17:00
Kováøov/Hrazán. - FC Chyšky

NE 20.10. 13:30
Protivín B - Sep./Chyšky

ÈT 17.10. 18:00
Písek C - Sep./Chyšky

NE 20.10. 10:00
FC Chyšky – FK Mirovice

NE 27.10. 14:30
FC Chyšky – SK Èimelice

PA 25.10. 16:30
FC Chyšky – Èimelice

ÚT 22.10. 14:30
Sep./Chyšky – Protivín A

ÚT 22.10. 14:30
Sep./Chyšky – Písek D

SO 26.10. 9:00
FK Èížová – FC Chyšky

NE 3.11. 14:00
FK Protivín B - FC Chyšky

PO 28.10. 17:00
Mirotice - Sep./Chyšky

PO 28.10. 17:00
Kováøov - Sep./Chyšky

NE 3.11. 10:00
FC Chyšky – TJ Hradištì

SO 9.11. 14:00
FC Chyšky – SK Vìtrovy

ST 6.11. 18:00
Písek C – Sep./Chyšky

ÈT 31.10. 17:00
Bernartice - Sep./Chyšky

FC Chyšky – podzim 2025 * Pøípravka 5+1 a 4+1, hraje své domácí zápasy v Sepekovì

Sòatky
Chyšky, kostel sv. Prokopa

Lukáš Lívanec z Chyšek a Aneta Procházková z Chyšek - dne 14.09.2024
Chyšky, èást Kvìtuš èp. 38

Michal Skrèený z Prahy a Helena Krejèí z Prahy – dne 28.09.2024

Novomanželùm jménem obce Chyšky pøeji štìstí, radost a lásku na jejich cestì spoleèným 
životem. 

Stanislava Hejnová - starostka

Zlatá svatba
Jaroslav a Marie Klímovi, Kvìtuš – dne 21.09.2024

Manželùm jménem obce Chyšky pøeji štìstí, radost a lásku na jejich cestì spoleèným životem. 
Stanislava Hejnová - starostka

Jak se také dá pomáhat
Chyšeètí ochotníci už nìkolikrát udìlali 
radost divákùm, když pro nì nazkouše-
li divadelní pøedstavení. Scházeli se ve 
svém volném èase, užili si mnoho legrace 
a pøitom zkoušeli a zkoušeli, aby pobavili 
zaplnìný sál. Po padesátileté pauze, kdy se 
v Chyškách divadlo nehrálo, je to moc dob-
øe, že jejich chuś ke zkoušení stále trvá 
a my se mùžeme podle vyjádøení paní Jany 
Korandové, která divadlo vede, tìšit na dal-
ší vystoupení. 

Dobrovolné vstupné, které diváci vìnova-

li, si nenechali naši herci pouze pro sebe, 
ale rozhodli se pomoci tìm, kteøí pomoc 
potøebují. V dubnu letošního roku vìnovali 
6 000 korun Klinice dìtské hematologie 
a onkologie 2. LF UK a FN Motol a v èerven-
ci vìnovali 3 000 korun Hospici sv. Jana 
N. Neumanna v Prachaticích, který peèuje 
o terminálnì nemocné pacienty.   Za to pa-
tøí našim hercùm podìkování a pøání, aby 
jejich radost z divadla trvala i nadále, stej-
nì jako pøízeò jejich divákù.

Stanislava Hejnová – starostka obce

Obec Chyšky ve spolupráci 
se Základní školou Chyšky srdečně zvou 

v sobotu 9.  listopadu 2024 
všechny děƟ  v doprovodu dospělých 

do dílničky ve školní jídelně a na 

SVATOMARTINSKÝ PRŮV0D OBCÍ
Od 15 hodin si děƟ  mohou ve školní jídelně vyrobit svůj lam-
pion. S rozsvícenými lampiony se vydáme společně se svatým 
MarƟ nem průvodem po vesnici s cílem na farské zahradě, kde 
bude pro všechny děƟ  připraven svatomarƟ nský rohlíček a pro 
všechny pak něco teplého na zahřáơ .

Vydání: øíjen 2024


